
RADA GMIhY F3AR.Y
42-512 Psary, ui MahnGWiCKu 4

ROIV-0052-I9/10

Protok6(nrXLVI/10

z sesji Rady Gminy Psary

w dniu 25 sicrpnia 201 Or.

XLVI Sesja Rady Gminy Psary odbyla si? vv Osrodku Kultury w Sarnowie. Sesja rozpoczela

si? o godz. 13:30 i trwala do godz. 1 5:20.

Obradom przewodniczyl Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady Gminy Psary.

W sesji uczestniczyli:

Wqjt Gminy . Pan Marian Kozieh

Zastcpca Wojta - |>an janusz Majczak,

Skarbnik Gminy Psary . Pani joanna prZybylek.

oraz

Dyrektorzy i Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy. Soltysi oraz mieszkaricy gminy Psary.

Pan Jacenty Kubica - Przewodniczacy Rady Gminy powital zebranych.

Na podstawie art. 20 ust.l ustawy z dnia 8 marca 199()r. o samorzadzie gminnym (tckst jednolity

Dz. U. z2001r., Nr 142. poz. 1591 z pozniejszymi zmianami) slowami:

,,Otwieram XLVI Sesje Rady Gminy Psary"

rozpoczaj obrady. Na ogolny stan 15 radnych. w momencie otwarcia obrad sesji uczestniczylo

11 radnych.

Przewodniczacy stwierdzit prawomocnosc obrad 1 isty obccnosci radnych oraz gosci stanowiq

zahjczniki nr 1 i 2 do nin. protokolu.

Pkt 2. - Przviecie porzadku obrad.

Przewodniezacy Rady Gminy Psary - Pan Jacenty Kubica oznajmil. iz kazdy z radnych

otrzymaf porzqdck obrad scsji. Porzadek sesji zostal wywieszony na tablicach ogloszeri oraz

umieszczony na stronie internetowej Urzedu Gminy. Przewodniczacy Rady Gminy zapylah czy

radni wnoszq uwagi do przedstawionego porzadku obrad.

Pan Jacek Ciwozdz - Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej zwrocil sie z prosbq

o wprowadzenie do porzadku obrad sesji w pkt 12 ppkt 4 prqjektu uchwaly w sprawie rozpatrzenia

skargi Pana Izydora Platka.

Pani Malgorzata Majer zwrocila sie z prosba o wprowadzenie do porzadku obrad sesji w pkt

12 ppkt 5 prqjektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia

28 maja 2008r. w sprawie zatwierdzenia ..Planu odnowy wsi Crr6dkow"zmienionej uchwata.



Nr XXX/230/2009 z dnia 25 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia zmian do Uchwaly

Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r. w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy

wsi Grodkow".

Glos zabral Pan Janusz Majczak - Zast^pca Wojta Gminy Psary ktory poprosil

o wprowadzenie do porzajdku obrad sesji w pkt 12 ppkt 6 projektu uchwaly w sprawie wyposazenia

gminnej jednostki organizacyjnej w nieruchomosc (Przedszkole Publiczne w Strzyzowicach) oraz

w pkt 12 ppkt 7 projektu uchwaly w sprawie wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej

w nieruchomosc (Szkola Podstawowa w Strzyzowicach).

Przewodnicz%cy Rady zarzajdzil glosowanie nad przyj^ciem porzajdku obrad z naniesionymi

poprawkami (pkt 12 ppkt 4). W wyniku glosowania:

zaprzyj^ciem poprawki - 11 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si§ - 0 glosow.

Glosowanie nad poprawkq. i umieszczenie jej w pkt 12 ppkt 5. W wyniku glosowania:

za przyj^ciem poprawki - 11 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymujajsych si§ - 0 glosow.

Glosowanie nad poprawkq. i umieszczenie jej w pkt 12 ppkt 6. W wyniku glosowania:

zaprzyJQciem poprawki - 11 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuj^cych sie^ - 0 glosow.

Glosowanie nad poprawkq. i umieszczenie jej w pkt 12 ppkt 7. W wyniku glosowania:

za przyj^ciem poprawki - 11 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si$ - 0 gtosow.

Przewodnicza^cy Rady zarzajdzil glosowanie nad przyj^ciem porzajdku obrad z naniesionymi

poprawkami, ktory zostal przyjejy - 11 glosami ,,za".

Porzajdek obrad XLVI sesji Rady Gminy Psary przedstawia si^ nastejmjajso:

1) Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

2) Przyj^cie porzajdku obrad.

3) Przyj^cie protokolu z XLV Sesji Rady Gminy Psary.

4) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

5) Informacja z dzialalnosci Wqjta Gminy Psary w okresie miedzysesyjnym.

6) Ocena pracy ZGK w Dajbiu za I polrocze 201 Or.

7) Przebieg prac zwiajzanych z przygotowaniem programu eko - gmina.

8) Realizacja prac remontowych na obiektach sportowych.



9) Przygotowanie LKS-6w do rozgrywek pifkarskich rundy jesiennej.

10) Infonnacja dotyczaca letniego wypoczynku dzieci.

11) Stopieri zaawansowania przy sporzadzaniu planow przestrzennego zagospodarowania.

12) Podjecie uchwal Rady Gminy Psary w spravvic:

1) Nieodplatnego przej^cia przez Gmine Psary nieruchomosci ozn.nr dzialki 885/13.
k.m.4. polozonej w Psarach.

2) Zatwierdzcnia do realizacji projektu pod nazwa ..Tata. mama, przedszkole i ja"

wspolfinansowanego ze srodkow Ruropejskiego Funduszu Spolecznego.

3) Zmian vv budzecie Gminy na 201 Or. oraz zmiany uchwaly Nr XXXIX/308/2010

z 4.01.201 Or. w sprawie budzetu gminy na 201 Or.

4) Rozpatrzenia skargi Pana Izydora Platka.

5) Zmiany Uchwaly Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie zatwierdzcnia ..Planu odnowy wsi Gr6dk6w"zmienionej uchwalc|

Nr XXX/230/2009 z dnia 25 marea 2009r. w sprawie zatwierdzcnia zmian do Uchwaly

Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja 2()08r. w sprawie zatwierdzenia
..Planu odnowy wsi Grodkow".

6) Wyposazenia gminnej jednostki organizacyjncj w nieruchomosc.

7) Wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej vv nieruchomosc.

13) Interpelacje i zapytania.

14) Wolne wnioski.

15) Zakonczenie obrad.

Pkt.3. - Pnv'tfcieprotokolu zXLVsesii Rady Gminy Psary.

Pan Jaccnty Kubica - Przewodniczqcy Rady Gminy Psary zapytal. czy radni wnosz^ uwagi

do przedstawionego protokolu. Wobcc braku uwag. przv'stqpiono do glosowania. W glosowaniu

bralo udzial 11 radnych. ktorzy jednoglosnie przyjeli protokoi z XLV sesji Rady Gminy Psary.

Pkt.4. - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Przewodniczacy Rady - Pan Jacenty Kubica zapytal. czy radni wnosza. uwagi do udzielonych

odpowiedzi na interpelacje i zapytania. Wobec braku pytan i zastrzezeh prz>'staj)iono do omawiania

kolejnego punktu porzqdku obrad sesji.

Pkt.5 - Infonnacja z dzialalnosci Wojta Gminy Psary w okresie miedzysesyjnvm.

Wqjt Gminy Psary - Marian Koziel przcdlozyl Radzie informacje nt. swojej dzialalnosci

w okresie mi^dzysesyjnym - ktora stanowi zali}cznik nr 3 do nin. protokotu. Pan Wojt

podziekowal Pani Mirelli Baranskiej Sorn Dyrektor Zespolu Obslugi Szkol i Przedszkoli za

wlasciwe przygotowanie projektu pn. ..Tata. mama, przedszkole i ja", ktory znalazi sie w grupie 26

przewidzianych do realizacji na 127 wnioskow. ktore skierovvano po ocenie formalnej do oceny

merytorycznej.

Pkt. 6 - Ocena pracy ZGK w Dgbiu za I polrocze 201 Or.

Przewodniczacy Rady Gminy Psary Pan Jacenty Kubica poinformowal. iz radni otrzymali

informacje na w/w temat wraz z z uwzglcdnieniem wynikow skladu wody na terenie Gminy. ilosci



wykonanych prac remontowych, stopnia zaawansowania prac przy wymianie rurociajju w DaJ?iu

oraz wydajnosci zrodel i sciagalnosci oplat (zalsjcznik nr 4). Nadmienil, iz Pan Dyrektor

w I polroczu 201 Or. wystosowal ponad 400 wezwan do osob zalegajacych z oplatami za wod?.

W stosunku do 50 osob zostaty wyslane wezwania ostateczne, pod rygorem zamkni^cia doplywu

wody z wodoci^gu gminnego. Przewodnicz^cy Rady poinformowal, iz kilka osob zostalo

pozbawionych dosttjpu do wody., ktore aktualnie we wlasnym zakresie musza^ starac si<? o wod§.

Dodal, iz do przedstawionego materialu zostaly dotaczone wyniki badari mikrobiologiczne, jak

i skladu chemicznego wody. We wszystkich pobranych probach w zrodle ba^dz na koncu

wodociaj*6w te wartosci sa_ zblizone lub duzo nizsze do wartosci dopuszczalnej. Przewodnicz^cy

Rady oznajmil, iz m^tnosc ba_dz barwa wody niekoniecznie do konca oznacza jej zly sklad. Wyniki

swiadcza^ o tym, iz woda nie odbiega od dopuszczalnych norm, ktore na bieza^co sq. kontrolowane

przez Sanepid.

Pkt. 7 - Przebiegprac zwiazanych z przygotowaniem programu eko - gmina.

Przewodnicz^cy Rady przedstawil, iz ponad 100 osob zadeklarowato ch^c udziatu w cz^sci

programu ,,eko - gmina", ktorego jednym z tematow jest oczyszczanie sciekow, a co za tym idzie

system przydomowych oczyszczalni sciekow (zalqcznik nr 5). Program zostanie opracowany

i przedstawiony osobom, ktore zgtosily swoj akces w wymienionym programie. Przewodnicza^cy

Rady poinformowat, iz osoba, ktora skorzysta z tego programu i wybuduje przydomowa^

oczyszczalni^ sciekow moze skorzystac z 50% umorzenia wkladu finansowego, jednak nie wi^cej

jak 5 000 zt. Dodal, iz nie jest to rozwi^zanie o ktorym marzyl, ale jest to zawsze jakies

rozwiazanie. Ma ono racje_ bytu na dzialkach, gdzie przestrzen jest znaczna, natomiast pojawiaja^ si?

problemy na zwartej zabudowie. Przewodnicz^cy Rady wyjasnil, iz mozna zabudowac

oczyszczalni^ przydomow^ systemu mechanicznego poprzez napowietrzanie. Uzupelnil

wypowiedz, iz kazdy z mieszkancow b^dzie mogl wst^pnie zapoznac si^ z kilkoma rozwiajzaniami

podczas Dozynek Gminnych.

Pkt.8 - Realizacjaprac remontowych na obiektach sportowych.

Przewodniczaxy Rady oswiadczyl, iz radni otrzymali informacj?, iz na obiektach

sportowych przebiegaja^ prace budowlane jak i remontowe oraz maj^ce na celu uaktualizowanie

obecnego stanu (zalj|cznik nr 6). Poinformowat, iz w klubie LKS ,,Iskra" Psary przebiega

inwentaryzacja budynku, ktore koszt opiewa na kwot? 12 200 zt. Przewodniczajcy Rady dodat, iz

w KS ,,Blyskawica" Preczow jak i w LKS ,,Jednosc" Strzyzowice na zadania inwestycyjne

przeznaczono 10 000 zl.

Pkt.9 - Przygotowanie LKS-ow do rozgrywekpilkarskich rundy jesiennej.

Przewodnicza^cy Rady poinformowat, iz cz^sc zespotow odbyta treningi w okresie



wakacyjnym. rozegrano meczc sparingowe (zalacznik nr 7). Na stadionie w Sarnowie gra zespoi

z Preczowa. ktory gra w wyzszej klasie i wymagania sa wyzsze. Radni do przcdstawionego

materialu nie wniesli uwag.

Pkt.10 - Informacja dotyczaca letnieso wypoczvnku dzieci.

Przewodniczacy Rady oznajmil. iz jednostki organizacyjne Gminy przedstawily informacje

nt. letniego wypoczvnku dzieci i mlodziezy na terenie Gminy (zalqcznik nr 8). Mlodziez

z gimnazjum miala mozliwosc skorzystania z wyjazdow zagranicznych. ktore calkowity koszt

wyjazdu pokrywaly we wlasnym zakresie. Przewodniczacy Rady dodal. iz rowniez Osrodek

Pomocy Spolecznej w Psarach organizowa! turnieje i konkursy dla dzieci i mfodziezy jak i Gminny

Osrodek Kultury w Grodkowie. ktory zorganizowal ..Akcje I.ato". W swoich filiach na terenie

Gminy dzieci braty udzial m.in. w zajeciach literackich. teatralnych. tanecznych. Przewodniczacy

Rady zapytal. czy radni vvnoszq uwagi do przedstawionych inlbrmacji.

Gfos zabrata Pani Lidia Kubieri. ktora sprostowala informacje, iz gimnazjum w Psarach

zorganizowalo w okresie wakacyjnym wyjazd uczniow do Rimini we Wloszech. ktorego koszt

zostal calkowicie pokryty przez uczniow. Wyjazd do Berlina by* bezplatnym tygodniowym

pobytem. pokrytym z Unii Europejskiej. Uczestnicy pokrxwali tylko koszt przejazdu. Pani Lidia

Kubien nadmienila. iz byl to projekt dotyczqey muzyki. ktory wspolnie by! organizowany

z Bialorusiq. Ukrainq. Rosjc} i Polskq.

Pkt.ll - Stopien zagwansowania przv sporzadzamu planow przestrzennetfo zasospodarowania.

Przewodniczqcy Rady poinformowal. iz do lej pory zostaly wylozone wszystkie projekty

planu zagospodarowania przestrzennego dla poszczegolnych sotectw (zah]cznik nr 9). Dodal. iz do

7 projektow odbylo sie zglaszanie uwag. Przewodniczacy Rady oznajmil. iz radni spotkajq sie na

wspolnym posiedzeniu Komisji. ktora bedzie rozpatnvvala nieuwzgl^dnione uwagi przez Pana

Wqjta. Nadmieni*, iz radni otrzymali material mowiacy o nierozpatrzonych uwagach.

Glos zabrala Pani Malgorzata Pasek. ktora oswiadczx la. iz z otrzymancgo materialu wynika.

iz na wspolnym posiedzeniu Komisji nie bedzie dvskusji na temat planow zagospodarowania

przestrzennego Sarnowa i Psar.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psar\ wyjasnil. iz po slusznycb pismach mieszkancow

Sarnowa dot. drog dojazdowych do wezla. zostalo skierowane pismo do Generalnej Dyrekcji Drog

Krajowych i Aulostrad. Nadmienil. iz wg Niego nie sa potrzebne. czy tez Gminie - *^czniki. ktore ^

ustalone przez GDDKiA do budowy inwestyeji. Nie otrz\mal odpowiedzi w tym temacie. Pismo

zostalo skierowane rowniez do Zarz^du Wojewodzkiego oraz do wiadomosci Zarzqdu Krajowego.

Pan Wojt oswiadczyl. iz pismo dotyczylo odstqpienia od zatwierdzenia tego w planie, jesli chodzi

o drogi dojazdowe do wezla komunikacyjnego. Nadmienil. ze jest lego zdania co mieszkancy, gdyz



jako Wojtowi nie zalezy na tym, aby te drogi byly. Sa^ to rowniez dodatkowe srodki finansowe na

budowanie dodatkowych drog. Pan Wojt poinformowal, iz prowadzone sa^ w dalszym ci^gu

dzialania, mowia^ce o usuni?ciu z zatwierdzonych planow (wnioskow GDDKiA) 2 spinek

(z ul. Glownej i Wiejskiej). Solectwo Sarnow i Psary dotyczy inwestycji wspolnej.

Glos zabrala Pani Wanda Wojcik ktora zwrocila si? z prosba^ o informacj?: czy mieszkancy

Sarnowa zostanq. powiadomieni o zaistnialych decyzjach w tym temacie. Nadmienila, iz jest to

bardzo wazny temat dla mieszkaricow Sarnowa. Pani Wanda Wojcik poinformowala, iz

prawdopodobnie ma zostac zlikwidowana sygnalizacja swietlna na drodze szybkiego ruchu.

Pan Wojt oznajmii, iz przygotowywane sa^ pisma do kazdego mieszkanca podpisanego pod

wnioskiem. Rowniez zostanie dol^czona kserokopia pisma skierowana do GDDKiA.

Glos zabrata Pani Teresa Nowak - mieszkanka Sarnowa (ul. Glowna 102), ktora

zasygnalizowala problem podejscia wody pod Jej dom. Poinformowala, iz znajduja^ si§

nieprzekopane rowy, jak i zarosni^te, ktore nie sa^ odwadniane. Pani Teresa Nowak dodala, iz woda

splywa pod dom, studni§. Zwrocila si^ z prosba^ o pomoc, przekopanie rowow, wyci^cie drzew.

Pkt. 12 - Podjqcie uchwal Rady Gminy Psary w sprawie:

1) Nieodplatnego przej^cia przez Gmin^ Psary nieruchomosci ozn. nr dzialki 885/13,

k.m.4, polozonej w Psarach.

Przewodnicza^cy Rady poinformowal, iz b^dzie budowana droga - ulica Kasztanowa, gdzie

pomi^dzy ulica^ Szkolna^ a Beln^ w Strzyzowicach znajduje si? dzialka, ktorej wlascicielem jest

Agencja Nieruchomosci Rolnych w Opolu. W projekcie zostaio zasugerowane aby odwodnienie tej

drogi poprowadzic przez t^ dzialk?. Natomiast, zeby poprowadzic wod?, Gmina stara si? o nabycie

dzialki od ANR w Opolu. Przewodniczacy Rady dodal, iz woda b?dzie odprowadzana poprzez row

czy urza^dzenie hydrotechniczne. Wobec braku uwag, przystajiiono do glosowania. W glosowaniu

bralo udzial 12 radnych. W wyniku glosowania:

zaprzyj?ciemuchwaly - 12 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych si? - 0 glosow.

Uchwala zostala przyj?ta - 12 glosami ,,za". Uchwala Nr XLVI/354/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. w sprawie nieodplatnego przej?cia przez Gmin? Psary nieruchomosci ozn.

nr dzialki 885/13, k.m.4, polozonej w Psarach - stanowi zalqcznik nr 10 do nin. protokohi.

2) Zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwq ,,Tata, mama, przedszkole i ja"

wspolfinansowanego ze srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego.

Przewodniczacy Rady przedstawil, iz Pani Mirella Baranska - Sorn - Dyrektor Zespolu

Obslugi Szkol i Przedszkoli zdobyla srodki finansowe w wysokosci 606 000 zl. na okres 2 lat



w cell, ,.wyr6wnania szans cdukacyjnych i zapewnienia wysokiej jakosci uslug edukacyjnych

swiadczonvch vv systemie oswialy". Dodal. iz dzieki otrzvmanemu wsparciu rcalizowane beda.

zajecia dodatkowc dla dzieci. zostanic wydluzonv czas pracy przedszkoli. Przewodniczacy Rady

przedstawil podstawe prawna. uchwaly wynikajaca z ustawy o samorzadzie gminnym. Projekt

bedzie wspolfinansowany zc srodkow Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach priorytctu

IX, poddzialanie 9.1.1 ..zmniejszenie nierownosci w stopniu upowszcchniania edukacji

przedszkolnej" Programu Operacyjnego Kapital Ludzki. W glosowaniu bralo udzial 12 radnych.

W wyniku glosowania:

za przyjeciem uchwaly - 12 ufosow.

przeciw _ 0 giosovv_

wstrzymuJQcych sic - () ylosow.

Uchwala zostala przyjeta - 12 gtosami ..za". Uchvvala Nr XLVI/355/2010 Rady Gminv Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwa, ,.Tata, mama,

przedszkole i ja" wspolimansowanego ze srodkow Huropcjskicgo Funduszu Spolecznego - stanowi

zah^cznik nr 11 do nin. protokolu.

Glos zabrala Pani Teresa Nowak - mieszkanka Sarnovva, ktora wracajqc do tematu,

poinformowala. iz wszystkie studzienki sq pozatykane i nie ma melioracji.

Przewodniczqcy Rady objasnil. iz Pan Wqjt skicruje odpowiednich pracownikow. aby moc

rozeznac temat.

3) Zmian w budzecie Ciminy na 2010r. oraz zmiany uchwaly Nr XXXIX/308/2010

z 4.01.2010r. w sprawie budzetu gminy na 2010r.

Przewodniczacy Rady przcdstawil. iz projekt uchwah dotyczy zwielszenia dochodow

budzetu gminv na 201 Or. o kwote ok. 74 000 zl. Znaczna cz?sc kwotv - 25 000 zt. to dochody

z roznych wplat vvynikajqeych z funkejonowania Urzpdu. spraw majatkowych Gminy. Dotacja -

ok. 45 000 zl. z WFOSiGW z przeznaczeniem na wydatki. m.in. na gospodarkc gruntami

i nieruchomosciami, na wydatki majqtkowe zwiazane z obecnie trwajqeym remontem vv NZOZ

w Psarach. Czesc kwoty - 125 000 zl. zostanie przeniesiona z ul. Granicznej na zakonczenie

fmansowania placow zabaw na terenie Gminy. Przewodniczacy Rady poinlbrmovval. iz aby

pozyskac fundusze na zadanic. najpierw nalezy je wylozyc. a nastepnie starac sie o ich zwrot.

Zapewnicnie jest, tylko kwestia czasu. kiedy srodki ilnansowe zostanq skierowane do Urzedu.

W glosowaniu bralo udzial 12 radnych. W wyniku glosovvania:

za przyjeciem uchwaly - 12 ulosow.

przeciw . 0 g|osow.

wstrzymujacych sie - () "losow.

7



Uchwala zostala przyjeta - 12 glosami ,,za'\ Uchwala Nr XLVI/356/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. w sprawie zmian w budzecie Gminy na 201 Or. oraz zmiany uchwaly

Nr XXXIX/308/2010 z 4.01.201 Or. w sprawie budzetu gminy na 201 Or. - stanowi /ahic/nik nr 12

do nin. protokolu.

4) Rozpatrzenia skargi Pana Izydora Platka.

Przewodniczaxy Rady Gminy poinformowal, iz Pan Izydor Platek skierowal do Urz^du

Wojewodzkiego w Katowicach skarg<?, ktora zgodnie z art. 229 pkt 3 kodeksu post^powania

administracyjnego zostata przeslana do Rady Gminy. Przedstawil uzasadnienie faktyczne i prawne

do przedlozonego projektu uchwaly.

Glos zabral Pan Izydor Platek, ktory oswiadczyl, iz chodzi mu o ,,prawdziwe udzielanie

pomocy" Osrodka Pomocy Spolecznej. Dodal, iz nie posiada srodkow finansowych na leczenie

i dojazd do Osrodkow Zdrowia.

Przewodnicza^cy Rady poinformowal, iz z przedstawionych wyjasnieri zlozonych przez

Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej, na kazda^prosb^ Pana Platka jest kierowana zapomoga.

Nie s%to wygorowane kwoty, ale symboliczne jak i rowniez kierowane sa^ swiadczenia rzeczowe.

Pan Izydor Platek podzi^kowal Osrodkowi Pomocy Spolecznej za okazywanq. Mu pomoc.

Nadmienil, iz ostatnio otrzymal pomoc w wysokosci 2 razy po 50 zl.

Przewodniczajcy Rady oznajmil, iz nie jest to duza pomoc, ale zawsze to jest jakas pomoc.

Z wypowiedzi Pani Kierownik wynika, iz poczynione zostaly starania majajce na celu daleko idaj^

pomoc. Dodal, iz ma nadziej^, iz praca z OPS-em ulozy si? dobrze.

Pan Izydor Platek oznajmil, iz kiedys duzo spozywal alkoholu, ale od 2 lat jest po leczeniu.

Dodal, iz moze to ma wplyw na jego zdrowie, iz przestal spozywac alkohol.

Przewodnicza^cy Rady wyjasnil, iz rozwia^zania, ktore przedstawila Pani Kierownik pomoga^

zyc godnie, a si^ganie po alkohol nie rokuje nie dobrego. Przewodniczajcy Rady zarzajdzil

glosowanie nad przedstawionym projektem uchwaly. W glosowaniu bralo udzial 12 radnych.

W wyniku glosowania:

za przyj^ciem uchwaly - 9 glosow,

przeciw - 0 glosow,

wstrzymuja^cych sie^ - 3 glosy.

Uchwala zostala przyj^ta - 9 glosami ,,za". Uchwala Nr XLVI/357/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Izydora Platka - stanowi zalqcznik

nr 13 do nin. protokolu.

5) Zmiany Uchwaly Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r.

w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodkow"zmienionej uchwaly Nr XXX/230/2009
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z dnia 25 marca 20()9r. vv sprawic zatwierdzenia zmian do lehwah Nr XX/136/2008 Rady

Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r. w sprawic zahvierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodkow".

Przewodniczacy Rady poinformowal. iz pojavvih si? mozlivvosci w pozyskaniu srodkow

finansowych i aby z nich skorzystac nalezy zlozye wniosek. Odbylo si? zebranie wiejskie

w Grodkowie. ktore przyjelo uchwale majaca. na cclu poszerzenie zapisu o sformulowanie, ktore

umozliwi ..utworzenie przy Gminnym Osrodku Kultury Gminy Psary Kuzni talentow

muzycznych". Projekt ma na cclu utworzenie pracowni muzycznej i wyposazenie jej w instrumenty

muzyczne. ktore beda. udostcpniane (wypozyczane) nieodplatnie dzieciom i mlodziezy z Gminy

Psary. Utvvorzenic takiej pracowni pozwoli zwiekszyc olbrte GOK i zaspokoi potrzeby ,.mtodych"

mieszkaricow. wyrownac szanse dzieci i mlodziczy z biedniejszych i wielodzietnych rodzin na

edukacje muzycznq stanowiacq w gminic Psary wieloletnia, tradyeje na rodzinne muzykowanie, na

dalsze kultywowanie tradyeji spolecznosci lokalnej. Planujc si?, iz srodki na ten eel pozyskane

zostanq z PROW - u a kwota wynosic bexlzie okolo 80 000 zJ. Przewodniczqcy Rady zwrocil sie

z pytanicm czy instrumenty muzyczne beda wypozyczane na miejscu. czy rowniez do domu.

Pani MagdaJena Gdcsz Sobczak objasnila. iz jesli wniosek zostanie zaakceptowany to

instrumenty muzyczne beda, wypozyczane. ale nie na konkretne zajecia. tylko na okres nauki.

Przewodniczacy Rady poinlbrmowah iz jest to kolejna szansa dla dzieci uzdolnionych, ale

me posiadajacych srodkow fmansowych na zakup sprz?tu muzycznego. Przedstawil podstaw?

prawiici uchwaly wynikajacc] z ustawy o samorzqdzie gminnym, Rozporzadzenia Ministra

Rolnictwa i Rozwoju Wsi objetego programem rozwoju obszarow wiejskich na lata 2007 - 2013.

W glosowaniu bralo udzial 12 radnych. W wyniku glosowania:

za przyjeciem uchvvaty - 12glosow.

przeciw - () glosow.

wstrzymuja.cych si? - 0 glosow.

Uchwafa zostala przyjeta - 12 gfosami ..za". Uchwala Nr XLVI/358/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. vv sprawie zmiany Uchwafy Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28

maja 2008r. w sprawie zatwierdzenia ,.Planu odnowy wsi Grodkow" zmienionej uchwaJa.

Nr XXX/230/2009 z dnia 25 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia zmian do Uchwaly

Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r. vv sprawie zatwierdzenia ..Planu odnowy

wsi Grodkow" - stanowi zalaeznik nr 14 do nin. protokolu.

Przewodniczqcy Rady zarzadzil pieciominutowa przerwe w obradach. Po przerwie

wznowiono obrady.

6) Wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej w nieruchomosc.

Przewodniczqcy Rady przedstawil projekt uchwaly vv sprawie wyposazenia gminnej



jednostki organizacyjnej - Przedszkola Publicznego w Strzyzowicach w nieruchomosc.

Wyposazenie polega na oddaniu jednostce w trwaly zarzad nieruchomosc ozn. nr dzialki 1583/3,

k.m.6, obr?b Strzyzowice o powierzchni 4888m2, zabudowanej budynkiem stanowia_cym siedzib?

jednostki. Przewodniczaxy Rady przedstawil podstawe prawna wynikajaca^ z ustawy o gospodarce

nieruchomosciami i ustawy o samorzadzie gminnym. W glosowaniu bralo udzial 12 radnych.
W wyniku glosowania:

za przyj?ciem uchwaly - 12 glosow,

przeciw . 0 gk)S0W5

wstrzymujacych si? - o glosow.

Uchwala zostala przyj?ta - 12 giosami ,,za". Uchwala Nr XLVI/359/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 201 Or. w sprawie wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej w nieruchomosc

- stanowi zal^cznik nr 15 do nin. protokolu.

7) Wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej w nieruchomosc.

Przewodnicza_cy Rady poinformowal, iz projekt uchwaiy dotyczy wyposazenia gminnej

jednostki organizacyjnej - Szkoty Podstawowej w Strzyzowicach w nieruchomosc. Dzialka

o powierzchni 5366 m2.W glosowaniu bralo udzial 12 radnych. W wyniku glosowania:

za przyjeciem uchwaly - 12glosow,

Przeciw - 0 glosow,

wstrzymuj^cych si? - o glosow.

Uchwala zostala przyjeta - 12 glosami ,,za". Uchwala Nr XLVI/360/2010 Rady Gminy Psary

z dnia 25 sierpnia 2010r. w sprawie wyposazenia gminnej jednostki organizacyjnej w nieruchomosc
- stanowi zalacznik nr 16 do nin. protokolu.

Pkt. 13 - Interpelacje i zapvtania.

1. Pani Malgorzata Pasek poinformowala, iz obecnie trwaja_ prace budowlane przy ekranach

akustycznych na trasie szybkiego ruchu, na odcinku 700m. Zwrocila sie z pytaniem jakie zostana.

dalsze poczynione kroki w tym kierunku. Pani Malgorzata Pasek oznajmila, iz mieszkancy s^

,,podekscytowani" tq sprawa, iz dalej nie bedzie ekranow akustycznych, b?dzie odbijal sie halas od

istniejacych ekranow i bedzie on dwukrotnie wiekszy. Dodala, iz budynki, ktore znajduja, si?

bezposrednio przy sygnalizacji swietlnej znajduj^ si? kilka metrow od trasy szybkiego ruchu. Pani

Malgorzata Pasek poinformowala, iz mieszkancy zaprosili Pania_ dziennikarz, ktora przeprowadzaia
wywiad.

Pan Marian Koziel - Wojt Gminy Psary wyjasnil, ze GDDKiA poinformowala, iz s^

pilniejsze zadania do wykonania niz kontynuacja dalszych ekranow akustycznych. Dodal, iz

wykonane zostalo to, o czym walczylismy od 12 lat z Rada, Soleck^ i mieszkancami. Pan Wojt
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oswiadczyl. iz zostalo wykonanc to zadanie. ktore jest priorytelem - ochrona przed halasem.

NadmieniL iz do wojewodzkiego programu ochronv przed hafasem zgfosif swoje uwagi, gdzie

zostafa ujeta dalsza czesc ekranow akustyeznvch. Pan Wojt objasnik iz nie zna odpowiedzi, kiedy

zostanie wybudowana dalsza ich ezesc. Dodal. iz vv dalszym ciqgu bedzie zabiega! o dalsza. ich

kontynuacje.

2. Pan Pawe) Sitko:

- Zwrocil sie z pytaniem: czy w biezqeym roku zostanie popravviony stan uliczek w Sarnowie,

- Czy w biezqeym roku zostanie zakonczona sprawa szamba Domu Dzieeka w Sarnowie.

- Problem wafesajqeych sie psow w Sarnowie. Czy mozna i w jaki sposob zdyscyplinowac takiego

wrasciciela psa.

3. Pani Lidia Kubien: zwrocila sie z prosbq do Dyrektora Zakladu Gospodarki Komunalnej

o naprawienie nawicrzchni jezdni ulicy Zielonej (poczqtek ulicy) - wyrwy w drodze asfaltowej.

Pan Wojt poinibrmowak iz otrzymal informacje. iz nawierzehnia ulicy zostala naprawiona.

Dodal. iz w takim vvypadku rozezna tern at.

4. Pan Jaroslaw Klimczyk: zwrocil sie z prosbq o udroznicnic rowu na Dqbiu Chrobakowym

przy numerze 16-18.

5. Pan Jacenty Kubica: poinformowak iz poprzednie interpelacje nie zostaly rozwiqzane

w sposob prawidlowy. Mianowicie:

- Koncowka ulicy Szkolnej (przy pawilonach). W wyniku niewlasciwego doboru srednic rur woda.

nie ma mozliwosci splywu i zatapia ..pawilony"\ Cz>- gmina uczestniezyla vv flnansowaniu tych

prac eclem usuniecia tego W(?du. jesli tak. to jaka to byhi kwota.

- Koncowka ulicy Kolejowej. Na nowej drodze bedacej polaczeniem ulicy Irysow i Kolejowej

zostaly zamulone studzienki. ktore nie przyjmuja wody. Problem zostal zgloszony do PZD

w Bedzinie. gdzie jestem zaskoczony. ze 3 studzienki wyczysci miasto Bedzin. gdzie jest to droga

ginmna.

- Odnowienie rowu pomiedzy posesjami zabudowanymi stacja, benzynowq i ciastkarniq przy ulicy

Zwyciestwa.

- Odnosnie zakr?tu Wiejska Gorna. splywajqca woda z czesci ul. Gornej jak rowniez z pol od

strony zachodnicj sokctwa Psary ma utrudniony przeplyvv istniejacym do niedawna prawdziwym

rowem. Problem zostal zgloszony do PZD. a rzecz nie jest vv ich gestii.

- Obciecie galezi na przystankach autobusowych w Psarach ul. Graniczna.

- Na ulicy L^cznej ponownie prosz^ o usuniecie zanizeri jezdni:

r skrzyzowanie z ul. Zwyci(?stvva.

^ przy narozniku budynku kolcjowego. jezdnia jest zanizona na szerokosci lm glebokosci



ok. 20 cm,

> przy szafce oswietlenia ulicznego (skrzyzowanie) - uci^zliwosc przy zakr?caniu,

> przy skrzyzowaniu z ul. Boczn^.

- Dorazne uzupelnienie ubytkow w drodze (ul. Reymonta, Polna).

- Odwodnienie posesji p. Gregorczyk. Jakie rozwiajzanie widzi w tym temacie Urzajd Gminy.

Przewodnicza^cy Rady zapytai, jak Gmina zadbala o splywaja^ wod? z drogi gminnej Lajcznej

i Bocznej, kieruja^c wod? do rowu, ktory przebiega przez posesji pana Gregorczyka. Przez analogic

do tego, kazdy zagospodarowuje swoja^ wod?. Uzupelnil wypowiedz, iz pytal, jak zostala

rozwiajzana sprawa przy pawilonach w Psarach, czy Gmina brala udzial finansowy, bo jesli tak, to

rowniez powinna brae udzial finansowy w przypadku odprowadzenia wody z cz?sci ulicy Bocznej

i Lajcznej poprzez prywatna^posesj? panstwa Gregorczyk.

- Pomi?dzy posesjami na ul. Lajcznej (mi?dzy 4a a buduja^cym si? nowym domem) umieszczenie

znaku np. ,,inne niebezpieczenstwa" - wylot sciezki z ul. Kamiennej.

- W ostatnim czasie odbylo si? spotkanie z soltysami i przedstawicielami PZD. Jakie zostaly

przyjete rozwiajzania dla Psar na wczesniej zgtaszane uwagi przez radnych. Przypomnial, iz

w dalszym ci^gu woda wplywa na prywatne posesje. Jako przyklad podal pana Ptaka i Jego

sajsiada, ktorzy zrobili progi, aby woda z jezdni nie wlewala si? na plac.

- Uzupelnienie strony internetowej Urz?du Gminy o protokoly z sesji Rady Gminy Psary

i Komisji, tj. w czasie i na tym samym poziomie. Protokoly Rady to niepelna V kadencja,

natomiast sprawozdania Wojta sa^uzupelnione juz od 2003 roku.

Pkt.14 - Wolne wnioski.

1. Pani Wanda Wqjcik powrocila do tematu ekranow akustycznych w Sarnowie.

Poinformowala, iz z powodu ucia^zliwego halasu nie mozna spokojnie funkejonowac. Dodala, iz

najpierw musialo dojsc do 30 wypadkow smiertelnych zeby zaistniala sygnalizacja swietlna. Pani

Wanda Wqjcik podzi^kowala wszystkim, ktorzy przyczynili si? do tego, iz ta sygnalizacja swietlna

tarn jest. Zwrocila si? z prosbq, aby rowniez ekrany akustyczne pojawily si? na dalszych odcinkach.

Pan Wojt odpowiedzial, iz nie zabiegat o ekrany akustyczne na tym odcinku przez te

wszystkie lata. Poinformowal, iz rozumie obawy mieszkancow. Pan Wojt dodal, iz taka sytuacja nie

jest tylko w Sarnowie. Dodal, iz na pewno dalej b?dzie zabiegal o dalszq. ich realizacj?. Wyjasnil, iz

,,ojcem sukcesu rowniez sa. mieszkancy, ktorzy pisali petyeje". Pan Wojt dodal, iz dalej b?dzie si?

staral o realizacj? dalszych ekranow akustycznych, gdyz jest to na razie I etap budowy. Jako

przyklad podal budow? chodnikow, gdzie prace sa^ etapowane, gdyz Gmin? nie stac finansowo na

wylozenie catkowitej kwoty. Pan Wojt oswiadczyt, iz Gmin? nie stac na budow? ekranow
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akustycznych. ale na pcwno nie zaniecha dalszvch starari o budowe ekranow.

2. Pan Wojciech Kamecki - soltys Preczovva:

- Rovvy na ul. Sosnowej (przymuszcnie do wycz\ szczenia gh'nvnego rovvu).

- Intcrwencja u Policji o nadzor nie tylko nad rowerzystami. ale nad kierowcami.

3. Pan Marian Sobieraj - sohys Gory Sievvierskiej:

- Nieczynne hydrant} v\ Gorze Siewierskiej.

- Skarpa i droga, gdzie proponuje nadsvpac skarpe.. wzmocnic ja i wykonac rure przelewow^

- Obrywa sie droga Kosciuszki.

Pkt. 15 — Zakonczenie obrad.

Wobec wyczerpania porzadku obrad Przewodniczijcy Rad\- Gminy - Pan Jacenty Kubica

slowami:

,,Zamykam XLVI Sesj^ Rady Gminy Psary"

zakoriczvl obrad\'.

^Jacenty Kubica

Piotokol spi)r

K;H;nvAiia Mu



Wykaz zalacznikow:

Zalqcznik Nr 1, 2 - Lista obecnosci radnych i gosci.

Zahjcznik Nr 3 - Informacja z dzialalnosci Wojta Gminy Psary w okresie mi^dzysesyjnym.

Zahjcznik Nr 4 -Ocena pracy ZGK w Dabiu za I polrocze 201 Or.

Zahjcznik Nr 5 - Przebieg prac zwiajzanych z przygotowaniem programu eko - gmina.

Zahjcznik Nr 6 - Realizacja prac remontowych na obiektach sportowych.

Zahjcznik Nr 7 - Przygotowanie LKS-6w do rozgrywek pilkarskich rundy jesiennej.

Zahjcznik Nr 8 - Informacja dotyczaxa letniego wypoczynku dzieci.

Zatycznik Nr 9 -Stopieri zaawansowania przy sporza^dzaniu planow przestrzennego

zagospodarowania.

Zalqcznik Nr 10 - Uchwala Nr XLVI/354/2010 w sprawie nieodptatnego przej^cia przez Gmin§

Psary nieruchomosci ozn. nr dzialki 885/13, k.m.4, polozonej w Psarach.

Zalacznik Nr 11 - Uchwala Nr XLVI/355/2010 w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod

nazwa^ ,,Tata, mama, przedszkole i ja" wspolfinansowanego ze srodkow Europejskiego Funduszu

Spolecznego.

Zah|cznik Nr 12 - Uchwala Nr XLVI/356/2010 w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2010r. oraz

korekty uchwaly Nr XXXIX/308/2010 z 4.01.201 Or. w sprawie budzetu gminy na 201 Or.

Zalacznik Nr 13 - Uchwala Nr XLVI/357/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Izydora Platka.

Zahjcznik Nr 14 - Uchwala Nr XLVI/358/2010 w sprawie zmiany Uchwaly Nr XX/136/2008 Rady

Gminy Psary z dnia 28 maja 2008r. w sprawie zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi

Gr6dkow"zmienionej uchwaly Nr XXX/230/2009 z dnia 25 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia

zmian do Uchwaly Nr XX/136/2008 Rady Gminy Psary z dnia 28 maja^ 2008r. w sprawie

zatwierdzenia ,,Planu odnowy wsi Grodkow".

Zah|cznik Nr 15 - Uchwala Nr XLVI/359/2010 w sprawie wyposazenia gminnej jednostki

organizacyjnej w nieruchomosc.

Zalacznik Nr 16 - Uchwala Nr XLVI/360/2010 w sprawie wyposazenia gminnej jednostki

organizacyjnej w nieruchomosc.
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